

# The Price We Pay



Lorsqu'un cambriolage tourne mal, une bande de criminels se retrouve blessée avec une jeune femme en otage sur les bras. Ils trouvent refuge dans un ranch isolé dirigé par des préleveurs d'organes. Sauver leur peau devient littéralement une plus grande priorité que d'échapper à la police...

When a robbery goes awry, a gang of criminals find themselves injured with a young female hostage in tow. They find refuge in an isolated farm ranch run by organ harvesters. Saving their skin literally becomes a bigger priority than escaping the police...

## Ryûhei Kitamura



Né à Osaka, au Japon, il étudie le cinéma en Australie à la School of Visual Arts de Sydney. Il accède à la reconnaissance internationale avec son premier long métrage, *Versus*, l'ultime guerrier, présenté au Festival de Gérardmer 2001 et suivi par d'autres succès comme *Azumi* (2003) et *Godzilla: Final Wars* (2004). *Midnight Meat Train*, son premier film d'horreur tourné à Hollywood, remporte le Prix du public à Gérardmer en 2009. *Downrange* est présenté au festival en 2018.

Born in Osaka, Japan, he studied filmmaking in Australia at the School of Visual Arts of Sydney. *Versus*, his feature debut, premiered at Gérardmer in 2001 and led him to other box-office hits such as *Azumi* (2003) and *Godzilla: Final Wars* (2004). His first Hollywood film, *The Midnight Meat Train*, won the Audience Award at Gérardmer in 2009. *Downrange* was presented at the festival in 2018.

**2022** The Price We Pay **2022** The Three Sisters of Tenmasou Inn **2020** The Doorman **2017** Downrange **2014** Lupin the Third **2012** No One Lives **2008** The Midnight Meat Train **2006** Lovedeath **2004** Godzilla: Final Wars **2003** Sky High **2003** Azumi **2003** Aragami **2002** Alive **2001** Versus, l'ultime guerrier *Versus*

**Réalisateur | Director**  
Ryûhei Kitamura

**Production**  
Mark Andrews, Jessica Bennett, Robert Dean, Stéphanie Denton, Bill Kelman, Todd Lundbohm & Andre Relis

**Scénario | Script**  
Christopher Jolley

**Image | Cinematography**  
Matthias Schubert

**Montage | Editing**  
Shohei Kitajima

**Musique | Music**  
Aldo Shllaku

**Interprétation | Cast**  
Emile Hirsch, Stephen Dorff, Gigi Zumbado, Vernon Wells, Tyler Sanders, Tanner Zagarino

**États-Unis | USA**  
Version restaurée Restored version  
2022 | 1h25  
En anglais sous-titré en français  
In English with French subtitles

**Distribution**  
Program Store  
+33 9 56 30 39 29  
sauscher@programstore.tv  
www.programstore.tv